
О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т -   А Л Ф А Т А Р,  О Б Л А С Т    С И Л И С Т Р А 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6,. 086 811 634 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 15 

от 23.10.2012 г. 

 

        Днес 23.10.2012 година от 14:00 часа в заседателната зала на Община Алфатар 

се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар.        

        На заседанието присъстваха: 9 общински съветници:- Г-жа Златка Питакова, 

Живка Великова,  Марин Пейчинов, Радка Желева , Росица Иванова, Хюлия 

Мехмедалиева, Янка Господинова , Селятин Исмаилов. 

Отсъстващи: двама- Г-н Петър Иванов и  г-жа  Ивелина Вълева. 

        От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка Узунска 

– кмет на Общината, Петко Добрев – зам.кмет,  Стефка Жекова – секретар на 

общината, Павлина Друмева- директор на дирекция „ОА”, Иван Енчев – директор на 

дирекция „СА” ;  кметове на кметства и кметски наместници от община Алфатар. 

 

             Председателят  на общинския съвет – Златка Питакова  откри заседанието: 

Уважаеми колеги, Уважаема госпожо Узунска, уважаеми гости, 

откривам днешното заседание на Общински съвет – Алфатар на основание чл.27, 

ал.2, от ЗМСМА. 

Колеги , всички имате материалите и дневния ред за днешното заседание, но 

междувременно получихме още  пет докладни записки. Предлагам в дневния 

ред да влязат следните докладни: 

1.Докладната записка: "Актуализиране на поименния списък на служителите от ОУ 

"Христо Ботев" и НУ "Отец Паисий" с. Алеково, имащи право на транспортни 

разходи". 

 Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

2. Докладна записка относно: "Подпомагане лечението на Снежана Славева 

Тодорова" 



Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

3. Докладна записка относно: Относно финансово подпомагане  лечението на  г-жа  

Снежана Славева Тодорова от гр.Алфатар. 

Докладва г-жа Питакова - Председател на ОбС Алфатар 

 4. Докладна записка относно: Искане с вх. N 262/17.04.2012 г. от Мехмед Сюлейман 

Халил за прекратяване на съсобствеността между него и Община Алфатар, чрез 

изкупуване на общинската част. 

Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

5. Докладна записка относно: Искане с вх. N 643/17.08.2012 г. от Калоян Кулев 

Каров, за прекратяване на съсобствеността между него и Община Алфата, чрез 

изкупуване на общинската част. 

Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

6. Докладна записка относно: Искане с вх. N 764/27.09.2012 г. от Тодорка Стоянова 

Дойчева за прекратяване на съсобствеността между нея и Община Алфатар, чрез 

изкупуване на общинската част. 

Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

Колеги , аз оттеглям докладната   записка посочена в дневния ред като точка 

4.На нейно място предлагам да влезе : Докладна записка: 

относно:Актуализиране на поименния списък на служителите от ОУ "Христо Ботев" 

и НУ "Отец Паисий" с. Алеково, имащи право на транспортни разходи". 

Колеги, имате ли други предложения? 

  Давам думата на г-жа Росица Иванова- председател на комисията по образование 

за предложение. 

 Не сме огледали до край правомощията на комисията и предложението ни, не е 

обект на гласуване , за званието „Почетен гражданин”.Трябваше предварително да 

се избере комисия от общински организации, граждани, които да предложат 

заслужили дейци за награждаване.Оттеглям предложението си по точка 1 и 

предлагам на нейно место да влезе докладната на г-жа Узунска. ”Присъждане на 



отличия на граждани за заслуги в изпълнението на своя граждански дълг, с 

принос за развитието на града и общината и съхраняването на историческата 

му памет и дарителство”. 

Р. Желева - Трябва да се даде по- широка гласност на тази комисия,да се огледа от 

всички страни обществения принос за по - добра оценка. Трябва да има включени 

общественици. Моето предложение е също докладната на г-жа Узунска да влезе 

като първа точка. 

З. Питакова: Предлагам да гласуваме предложението  на Председателя на ПК по 

„Образование.....”,   да влезе в дневния ред като първа точка докладната на г-жа 

Узунска-”Присъждане на отличия на граждани за заслуги в изпълнението на 

своя граждански дълг, с принос за развитието на града и общината и 

съхраняването на историческата му памет и дарителство”. 

 Моля да гласуваме:  

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

 

 З. Питакова: „За” – 9 , против-0, въздържали се – 0 , приема се. 

З. Питакова: Втора и трета точка от дневния ред си остават същите. Предлгам   като  

четвърта точка да влезе докладната записка  относно: "Актуализиране на поименния 

списък на служителите от ОУ "Христо Ботев" и НУ "Отец Паийс" с. Алеково, 

имащи право на транспортни разходи". Има ли други предложения? Няма. Моля да 

гласуваме:  

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 



2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

  

„За” – 9 , против- 0 , въздържали се – 0 ,ПРИЕМА СЕ : предложението в дневния 

ред като точка четвърта да бъде включена доклдната записка: "Актуализиране на 

поименния списък на служителите от ОУ "Христо Ботев" и НУ "Отец Паийс" с. 

Алеково, имащи право на транспортни разходи". 

З. Питакова: Колеги, предлагам като пета, шеста, седма, осма и девета точки в 

дневния ред да влязат докладните, които получихме сега. Има ли други 

предложения? 

Я. Господинова: Предлагам  за гласуване,докладните да не бъдат включени в 

дневния ред, защото трябва време да се прочетат и обмислят. Мисля, че не е 

необходимо, защото няма нещо толкова спешно. Да не се вземат прибързани 

решения. Докато правим компромиси ,порочната практика няма да спре. 

Р. Желева: Аз мисля, че тези решения можем да ги вземем сега, след като прочетем 

докладните. Не е проблем да ги разгледаме сега. 

З. Питакова: Благодаря Ви  г-жо Желева, колеги други предложения? 

М. Пейчинов: Обединихме се около тезата, тези докладни да влязат като точки в 

дневния ред.Предлагам за гласуване ,да не влезе в дневния ред само докладната 

относно:Продажба на общински вещи/МПС/, с Вх№ 167/23.10.2012г. 

З. Питакова: Колеги предлагам първо да гласуваме предложенито на г-жа Янка 

Господинова. 

„За”-2,против- 3, въздържали се- 4, 



1. Златка Питакова "Проти

в" 
7. Радка Желева "Пр

отив

" 

2. Нели Маринова "възд." 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "Проти

в" 
9. Росица Иванова "въз

д." 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "въз

д." 

6. Селятин Исмаилов "възд."    

 Предложението не се приема. 

З. Питакова: Предлагам сега да гласуваме предложението на г-н Марин Пейчинов. 

„За”-7,против- 2, въздържали се- 0, 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "Пр

отив

" 

5. Живка Великова "Проти

в" 
11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

З. Питакова: Колеги, предложението на г-н Пейчинов се приема. Няма да влезе в 

дневния ред само докладната относно:Продажба на общински вещи/МПС/, с Вх№ 

167/23.10.2012г. 

 Колеги ,зачитам новия дневен ред: 

 

ДНЕВЕН РЕД 



1 т. Докладна записка относно: ”Присъждане на отличия на граждани за заслуги в 

изпълнението на своя граждански дълг, с принос за развитието на града и общината 

и съхраняването на историческата му памет и дарителство”. 

                      Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

2 т. Докладна записка относно: Одобряване извършените разходи за командировки в 

страната на Кмаета на Община Алфатар за третото тримесечие на 2012 г.  

                 Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

 3т.Докладна записка относно: Одобряване извършените разходи за командировки в 

страната на Председателя на ОбС - Алфатар за третото тримесечие на 2012 г. 

                                        Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

4 т. Докладна записка относно: Актуализиране на поименния списък на служителите 

на ОУ "Х. Ботев" и НУ "Отец Паисий" с. Алеково, имащи право на транспортни 

разходи.  

Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

5 т. Докладна записка относно: "Подпомагане лечението на Снежана Славева 

Тодорова"от гр.Алфатар 

Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

6 т. Докладна записка относно: Докладна записка за финансово подпомагане  

лечението на Снежана Славева Тодорова. 

Докладва г-жа Питакова - Председател на ОбС Алфатар 

 7 т. Докладна записка относно: Искане с вх. N 262/17.04.2012 г. от Мехмед 

Сюлейман Халил за прекратяване на съсобствеността между него и Община 

Алфатар, чрез изкупуване на общинската част. 

Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

8 т. Докладна записка относно: Искане с вх. N 643/17.08.2012 г. от Калоян Кулев 

Каров, за прекратяване на съсобствеността между него и Община Алфата, чрез 

изкупуване на общинската част. 



Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

9 т. Докладна записка относно: Искане с вх. N 764/27.09.2012 г. от Тодорка 

Стоянова Дойчева за прекратяване на съсобствеността между нея и Община 

Алфатар, чрез изкупуване на общинската част. 

Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

10 т. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

З. Питакова: Който е съгласен с така предложения дневен ред моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

Общински съвет взе следното решение: 

Р Е Ш Е Н И Е  

№ - 118 

В резултат на гласуването ,ОбС  -Алфатар ,приема следния дневния ред за 

днешното заседание  : 

1 т. Докладна записка относно: ”Присъждане на отличия на граждани за заслуги в 

изпълнението на своя граждански дълг, с принос за развитието на града и общината 

и съхраняването на историческата му памет и дарителство”. 

                      Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

2 т. Докладна записка относно: Одобряване извършените разходи за командировки в 

страната на Кмета на Община Алфатар за третото тримесечие на 2012 г.  

                 Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 



3 т. Докладна записка относно: Одобряване извършените разходи за командировки в 

страната на Председателя на ОбС - Алфатар за третото тримесечие на 2012 г. 

                                        Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

4 т. Докладна записка относно: Актуализиране на поименния списък на служителите 

на ОУ "Х. Ботев" и НУ "Отец Паисий" с. Алеково, имащи право на транспортни 

разходи.  

Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

5 т. Докладна записка относно: "Подпомагане лечението на Снежана Славева 

Тодорова"от гр.Алфатар 

Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

6 т. Докладна записка относно: Докладна записка за финансово подпомагане  

лечението на Снежана Славева Тодорова. 

Докладва г-жа Питакова - Председател на ОбС Алфатар 

 7 т. Докладна записка относно: Искане с вх. N 262/17.04.2012 г. от Мехмед 

Сюлейман Халил за прекратяване на съсобствеността между него и Община 

Алфатар, чрез изкупуване на общинската част. 

Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

8 т. Докладна записка относно: Искане с вх. N 643/17.08.2012 г. от Калоян Кулев 

Каров, за прекратяване на съсобствеността между него и Община Алфата, чрез 

изкупуване на общинската част. 

Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

9 т. Докладна записка относно: Искане с вх. N 764/27.09.2012 г. от Тодорка 

Стоянова Дойчева за прекратяване на съсобствеността между нея и Община 

Алфатар, чрез изкупуване на общинската част. 

Докладва г-жа Узунска - Кмет на Община Алфатар 

10 т. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

З. Питакова: Давам думата на г-жа Узунска по точка първа от дневния ред: 



1. Присъждане на отличия на граждани за заслуги в изпълнението на своя 
граждански дълг, с принос за развитието на града и общината и 
съхраняването на историческата му памет и дарителство. 

Й. Узунска: Коментирахме докладната и стигнахме до решението, че отличията 

трябва да бъдат предложени от Общината. Предлагам да бъдат наградени: г-н Румен  

Тодоров, г-н Жеко  Славов и г-н Тодор  Тодоров - гр. Дулово, за дарения в по - 

големи размери със – „Значка на Алфатар”. 

  Г-н Валентин  Събков - историк, подпомогнал с материали  издаването 

на книгата на г-н Михаил Гавазов, 

 Професор доктор Георги Георгиев Атанасов; 

Михаил Йорданов Гавазов; 

Петър Стоянов Кънев; 

Константин Василев Дончев; 

Ж. Великова: Предлагам да се  допълни списъка   за награждаване с г-н Драгомир 

Димитров ,който коментираме на заседанието на Постоянните комисии. Всеки знае 

какво е направил за Общината и с.Алеково. 

Я. Господинова: Според мен г-н  Румен Тодоров трябва да си получи значката  от г-

н Гавазов, същото се отнася и за г-н Валентин Събков. За награждаване предлагам  

да се допълни в списъка г-н  Драгомир Йорданов Димитров. Относно г-н Георги  

Атанасов искам да попитам, има ли титла професор? 

Р. Иванова: Предлагам да наградим, макар и посмъртно г-н Симеон  Драганов - 

общественик, учител, артист и писател. 

Й. Узунска: В правилника няма отличие "посмъртно", ако беше отбелязано, съгласна 

съм, иначе нарушаваме правилника. 

Петко. Добрев: Г-н Георги   Атанасов наистина не е професор. Той няма академично 

звание, а само научно. 

Н. Маринова: Направих справка от Великотърновския университет и там го водят 

професор. Искам да попитам има ли в общината книга или регистър, в който да са 

вписвани хора, които до сега са били награждавани. Кои са те и къде е тя, ако има 

такава? 



Р. Желева: С протокол N 25 17.10.2005 г. има летописна книга за почитни гости,  

която е прекъснато воденето й. Има ги в общината и са налични. 

Р. Иванова: Оттеглям си предложението за г-н Симеон. Драганов. 

Я. Господинова: Предлагам , г-н Симеон Драганов да бъде включен като 

допълнение в списъка. 

З. Питакова: Колеги предлагам да гласуваме предложението на г-жа Янка 

Господинова относно допълване списъка за  награждаване  със  г-н Симеон 

Драганов от гр. Алфатар  и Драгомир Димитров от с.Алеково: 

Гласуваме за г-н Симеон Драганов  да бъде включен в списъка и награден със 

„Значка на Алфатар” 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9  , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

Гласуваме за г-н Драгомир Димитров  да бъде включен в списъка и награден със 

„Значка на Алфатар” 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9  , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 



6. Селятин Исмаилов "За"    
 

З. Питакова: Предложенията се приемат 

 Колеги предлагам да гласуваме всеки предложен за награждаване по 

отделно.Зачитам основанието: 

На основание чл.21 ал.1 .т. 22 и 23 от ЗМСМА, във връзка с Раздел I, т. 3 и т.4 

от Правилника за отличията на общински съвет Алфатар, предлагам Общински 

съвет да вземе следното 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 119 

 

1. Да бъдат удостоени със значка на Алфатар следните граждани: 

1.1.За съхраняване на историческата памет на Алфатар и общината: 

 Професор доктор Георги Георгиев Атанасов; 

 Михаил Йорданов Гавазов; 

 Валентин Димитров Събков; 

 Петър Стоянов Кънев; 

 Константин Василев Дончев; 

 Симеон Драганов  

1.2. За дарителство: 

 Румен Димитров Тодоров 

 Жеко Славов Жечев 

 Тодор Стаматов Тодоров – от гр. Дулово; 

 Драгомир Димитров от с.Алеково 

2. Значките да бъдат връчени на тържествено заседание на Общински съвет 

Алфатар от председателя на общинския съвет. 

 

Да гласуваме предложението за г-н Георги Атанасов: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9  , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    



 

З. Питакова: Приема се.   

Гласуваме за г-н Михаил. Гавазов: 

 ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9  , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

З. Питакова: Приема се. 

 Гласуваме за г-н Валентин. Събков: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 5  , против – 3  ,   въздържали се – 1 

1. Златка Питакова "За" 7 Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8 Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9 Росица Иванова "въз

д." 

4. Ивелина Миткова Отсъства 10 Янка Господинова "Пр

отив

" 

5. Живка Великова "Против" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "Против"    

З. Питакова: Приема се.  

Гласуваме за г-н Петър. Кънев: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9  , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 



2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

З. Питакова: Приема се. 

 Гласуваме за г-н Константин. Дончев: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 7  , против – 0  ,   въздържали се – 2 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "въз

д." 

5. Живка Великова "възд." 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

З. Питакова: Приема се. 

 Гласуваме за г-н Румен Тодоров: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 5 , против – 2  ,   въздържали се – 2 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "възд." 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "Пр

отив

" 

5. Живка Великова "Проти

в" 
11 Хюлия Мехмедалиева "За" 



6. Селятин Исмаилов "възд."    

      

З. Питакова: Приема се.  

Гласуваме за г-н Жеко. Славов:  

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9 , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

З. Питакова: Приема се. 

Гласуваме за г-н Тодор  Тодоров: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 8 , против – 0  ,   въздържали се – 1 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "въз

д." 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

З. Питакова: Приема се. 

 Гласуваме за г-н Драгомир. Йорданов: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9 , против – 0  ,   въздържали се – 0 



1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

 

Гласуваме за г-н Симеон Драганов  да бъде награден със „Значка на Алфатар” 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9  , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

Приема се. 

Гласуваме за г-н Драгомир Димитров  да бъде награден със „Значка на Алфатар” 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9  , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 



6. Селятин Исмаилов "За"    

Колеги преминаване към втора точка от дневния ред. 

2.Одобряване на извършените разходи за командировки в страната на 
Кмета на Община Алфатар за третото тримесечие  на  2012 г. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова - Председател на ПК „Бюджет,Финанси 

,нормативна уредба,местно самоуправление....”. 

 Има приложена справка към докладната. Одобряваме разходите за командировки в 

страната на кмета на общината. Относно докладната  по трета точка, комисията 

също одобрява разходите за командировка в страната на Председателя на ОбС 

Алфатар - г-жа З. Питакова. 

Колеги зачитам основанието: 

На  основание чл.21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за 
командировките в страната, предлагам Общинския съвет да вземе 
следното 

Р Е Ш Е Н И Е № 120 

 

1.Одобрява извършените разходи за командировки в страната от Кмета на 
Община Алфатар – г-жа  Йорданка Узунска  за  третото  тримесечие  на      
2012 г., съгласно Приложение №1. 

Колеги преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9 , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

Решението се приема . Преминаваме към трета точка от дневния ред: 



3.Одобряване на извършените разходи за командировки в страната на 
Председателя на Общински съвет  за третото тримесечие  на 2012 г. 

Нели Маринова:Относно докладната  по трета точка, комисията също одобрява 

разходите за командировка в страната на Председателя на ОбС Алфатар - г-жа З. 

Питакова.Имате  ли въпроси? 

 Колеги  преминаваме към гласуване:  

На  основание чл.21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в 

страната, предлагам Общинския съвет да вземе следното 

Р Е Ш Е Н И Е № 121 

 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от 

Председателят на Общински съвет Алфатар – г-жа  Златка Питакова за 

третото  тримесечие на 2012 г., съгласно Приложение №2. 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9 , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

З. Питакова: Приема се.  

Преминаваме към точка четвърта от дневния ред.  

4.АКТУАЛИЗИРАНЕ НА ПОИМЕННИЯ СПИСЪК  НА СЛУЖИТЕЛИТЕ ОТ ОУ „ХРИСТО 
БОТЕВ” ГР.АЛФАТАР  И НУ „ОТЕЦ ПАИСИЙ” С.АЛЕКОВО ИМАЩИ ПРАВО НА 
ТРАНСПОРТНИ РАЗХОДИ  

 Давам думата на г-жа Нели  Маринова -Председател на ПК „Бюджет,Финанси 

,нормативна уредба,местно самоуправление....”. 

На редовно заседание на постоянната комисия по „Бюджет и финанси”,обстойно се 

разгледа докладната и излизаме с предложение да се приеме . 



Колеги зачитам основанието: 

На основание чл.21, ал.1,т.6 от ЗМСМА, ЗДБРБ за 2012 г. и ПМС № 367/29.12.2011 

г., предлагам ОбС -Алфатар да  актуализира поименния списък на пътуващите 

специалисти, утвърден в т.10 от  Решение № 038/10.02.2012 г. на ОбС гр.Алфатар, 

както следва с:  
 

 

 

РЕШЕНИЕ № 122 

 

 

ОУ „Христо Ботев ” гр. Алфатар 

Допълнение:  

8. Адриана Атанасова Тодорова -– възпитател – Силистра – Алфатар – Силистра; 

9.Красимира Стоянова Иванова - възпитател – Силистра – Алфатар – Силистра; 

10. Светла Борисова Данкова –Колева – ресурсен учител - Силистра – Алфатар – 

Силистра; 

11. Теодора Николова Боянова – училищен психолог - Силистра – Алфатар – 

Силистра. 

 

НУ „Отец Паисий ” с. Алеково 

Допълнение:  

3. Дечка Маркова Димитрова – учител – Силистра – Алеково – Силистра; 

4. Тезгюл Хюсеин Мешели – учител – Силистра – Алеково – Силистра. 

 

З. Питакова: Който е съгласен  с така предложената докладна записка , моля да 

гласува: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9 , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

 

З. Питакова: Благодаря Ви  колеги, преминаваме към точка пета от дневния ред. 



5.Подпомагане лечението  на  СНЕЖАНА СЛАВЕВА ТОДОРОВА 

 Давам думата на председателя на ПК”Бюджет и финанси” г-жа Н. Маринова. 

Всички решихме единодушно да подпомогнем финансово лечението на г-жа 

Снежана Славева. 

З. Питакова: Зачитам докладната на г-жа Й. Узунска за отпускане на финансова 

помощ от Община Алфатар. 

          На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА  във връзка с чл.9 от ЗОБ 
,предлагам Общинския съвет да вземе следното 

 

РЕШЕНИЕ № 123 

1.Дава съгласие за отпускане на финансова помощ  в размер на 500  
/петстотин/ лева на Снежана Славева Тодорова от гр.Алфатар за лечение 
на онкологично заболяване.  

 Моля да гласуваме: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9 , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

З. Питакова: Приема се. 

 

 Колеги преминаваме към точка шест от дневния ред.  

Относно:финансово  подпомагане лечението на Снежана Славева 
Тодорова. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова председателя на ПК”Бюджет и финанси” 



Решихме, че трябва да помогнем с каквото можем от бюджета на ОбС. Нашата 

комисия реши да се отпуснат  200 лв. (двеста лева) за лечението на г-жа Снежана 

Славева. 

 Колеги зачитам предложеното решение: 

        На основание чл. 21,ал.1,т.6 ,т.23 от ЗМСМА,предлагам  ОбС Алфатар да вземе 

следното : 

 

РЕШЕНИЕ№ 124 

          1.Дава съгласие за отпускане на  г-жа Снежана Славова Тодорова  финансова 

помощ  в размер на 200,00лв./двеста лева/,от бюджета на Общински съвет Алфатар, 

за подпомагане  нейното лечение . 

З. Питакова: Колеги моля да гласуваме: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 9 , против – 0  ,   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "За" 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

 

З. Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към точка седем от дневния ред. 

7.Искане с вх.№262/17.04.2012г. от Мехмед Сюлейман Халил за  
прекратяване на съсобствеността между него и Община Алфатар чрез 
изкупуване на общинската част. 

 Колеги , имате думата за въпроси ? 

М. Пейчинов: Преценили са, че искат да прекратят съсобствеността от 198 кв.м. по 

желание на собственика. 



Р. Желева: Подкрепям предложенито за орегулиране на парцелите, за да може 

господина да си оформи документите. 

Предлагам проекта за решение: 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.36, ал.1, т.2 от Закона за 
общинската собственост, чл.36, ал.1, т. 2 от Наредбата за реда за 
придобиване, стопанисване, управление и разпореждане с общинско 
имущество и постъпила искане за закупуване, предлагам Общински съвет 
да вземе следното:  

 

РЕШЕНИЕ  №125 
 

1.Включва в годишната програма имот  - находящ се в с.Чуковец, общ.Алфатар, 

ул.”Седма”№10 с площ от 198/1536кв.м., идеални части от УПИ ІV115, кв.13, с 

АОС(ч) № 37 от 13.06.2012г. 

 2. Дава съгласие за прекратяване на съсобствеността между община Алфатар и 

Мехмед Сюлейман Халил относно имот находящ се в с.Чуковец, общ.Алфатар, 

ул.”Седма”№10 с площ от 198/1536кв.м., идеални части от УПИ ІV115, кв.13, с 

АОС(ч) № 37 от 13.06.2012г., чрез продажба на частта на общината на цена от 451, 

00лв.(четиристотин петдесет и един лев) без включен ДДС, и ДДС в размер на 

90,20 (деветдесет лева и двадесет ст.)лв.. 

 3. Възлага на кмета на Общината да извърши по следващите процедури по 

продажбата съгласно чл.36, ал.1, т.2 и ал.3 от ЗОС и чл.37 от НРПУРОИ.  

 

 Колеги моля да гласуваме: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 8 , против – 0  ,   въздържали се – 1 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10 Янка Господинова "въз

д." 

5. Живка Великова "За" 11 Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

 

З. Питакова: Преминаваме към точка осма от дневния ред. 



8.Искане с вх.№643/17.08.2012г. от Калоян Кулев Каров за  прекратяване 

на съсобствеността между него и Община Алфатар чрез изкупуване на 

общинската част. 

 Иска ли някой да вземе отношение по тази докладна? Няма.Зачитам основанието: 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.36, ал.1, т.2 от Закона за 

общинската собственост, чл.36, ал.1, т. 2 от Наредбата за реда за придобиване, 

стопанисване, управление и разпореждане с общинско имущество и постъпила 

искане за закупуване, предлагам Общински съвет да вземе следните   

 

РЕШЕНИЕ  №  126 

1.Включва в годишната програма имот  - находящ се в с.Цар Асен, общ.Алфатар, 

ул.”Трета”№22 с площ от 130/1280кв.м., идеални части от УПИ ХVІ 51, кв.3, с АОС 

№ 86 от 05.10.2012г. 

 2. Дава съгласие за прекратяване на съсобствеността между община Алфатар и 

Калоян Кулев Каров относно имот находящ се в с.Цар Асен, общ.Алфатар, 

ул.”Трета”№22 с площ от 130/1280кв.м., идеални части от УПИ ХVІ 51, кв.3, с АОС 

№ 86 от 05.10.2012г., чрез продажба на частта на общината на цена от 

308лв.(триста и осем лева) без включен ДДС, и ДДС в размер на 61,60 (шестдесет и 

един лев и шестдесет ст.)лв.. 

 3. Възлага на кмета на Общината да извърши по следващите процедури по 

продажбата съгласно чл.36 , ал.1, т.2 и ал.3 от ЗОС и чл.37 от НРПУРОИ.  

 Моля да гласуваме: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 8 , против – 0  ,   въздържали се – 1 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10

. 
Янка Господинова "въз

д." 

5. Живка Великова "За" 11

. 
Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    

 

З. Питакова: Благодаря. Преминаваме към точка девет от дневния ред.  



9.Искане с вх.№764/27.09.2012г. от Тодорка Стоянова Дойчева за  
прекратяване на съсобствеността между нея и Община Алфатар чрез 
изкупуване на общинската част. 

 Ще вземе ли отношение  по тази точка? Няма. Зачитам основанието: 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.36, ал.1, т.2 от Закона за 

общинската собственост, чл.36, ал.1, т. 2 от Наредбата за реда за придобиване, 

стопанисване, управление и разпореждане с общинско имущество и постъпила 

искане за закупуване, предлагам Общински съвет да вземе следното   

РЕШЕНИЕ  № 127 

1.Включва в годишната програма имоти  - находящи се в с.Цар Асен, общ.Алфатар, 

с площ от 90/1071кв.м., идеални части от УПИ VІІІ137, кв.18, с АОС(ч) № 87 от 

08.10.2012г. и имот находящ се в с.Цар Асен, общ.Алфатар, с площ от 130/1107кв.м., 

идеални части от УПИ ІХ137, кв.18, с АОС(ч) № 88 от 08.10.2012г. 

 2. Дава съгласие за прекратяване на съсобствеността между община Алфатар и 

Тодорка Стоянова Дойчева ,относно имоти находящ се в с.Цар Асен, общ.Алфатар, 

както следва: 

2.1. За имот, с площ от 90/1071кв.м., идеални части от УПИ VІІІ137, кв.18, с 

АОС(ч) № 87 от 08.10.2012г., чрез продажба на частта на общината на цена от 243, 

20лв.(двеста четиридесет и три лева и 20ст.) без включен ДДС, и ДДС в размер на 

48,64 (четиридесет и осем лева и 64 ст.)лв.. 

2.2.За имот, с площ от 130/1107кв.м., идеални части от УПИ ІХ137, кв.18, с 

АОС(ч) № 88 от 08.10.2012г., чрез продажба на частта на общината на цена от 

308,00(триста и осем)лева без включен ДДС, и ДДС в размер на 61,60 (шестдесет 

и един лев и шестдесет  ст.)лева. 

 3. Възлага на кмета на Общината да извърши по следващите процедури по 

продажбата съгласно чл.36, ал.1, т.2 и ал.3 от ЗОС и чл.37 от НРПУРОИ.  

Моля да гласуваме: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 8 , против – 0  ,   въздържали се – 1 

1. Златка Питакова "За" 7. Радка Желева "За" 

2. Нели Маринова "За" 8. Петър Иванов Отс

ъств

а 

3. Марин Пейчинов "За" 9. Росица Иванова "За" 

4. Ивелина Миткова Отсъст

ва 
10

. 
Янка Господинова "въз

д." 

5. Живка Великова "За" 11

. 
Хюлия Мехмедалиева "За" 

6. Селятин Исмаилов "За"    



З. Питакова: Благодаря ,колеги.  

Преминаваме към последната десета точка от дневния ред , въпроси, 

изказвания?Колеги , ако имате въпроси ,заповядайте? 

Й. Узунска: Във връзка с молбата от г-жа Куна Стоянова, подготвихме отговор  до г-

жа Куна Стоянова. Покрива  го е направила, макар че нестава ясно каква е 

причината за пожара.Ще помогнем с работна ръка. 

Ж. Великова: Имахме предписание за кухнята в с. Алеково. До къде са стигнали 

нещата? Родителите няма да носят децата си на детска градина заради храната. 

Й. Узунска: В предписанието становище няма, имахме само указание от г-жа Любов 

Тотева какво трябва да бъде направено. Колко деца посещават детската градина в с. 

Алеково? 

З. Питакова: Стигам до извода, че г-жа Любов  Тотева не иска да се случат нещата. 

Я. Господинова: Какво е  по целесъобразно, децата да ядат студена храна носена от 

Лъчезар Данков или да има кухня на място? Ако трябва спонсорство ще се търси. 

М. Пейчинов: Проблема в детската градина не е само с храната, но и с отоплението 

на заведението. Моето дете ходи една седмица на детска градина и двадесет дни 

стои в къщи. Децата се разболяват. Тоалетните и коридора  не се отопляват. 

Й. Узунска: Някой трябва да направи предписание, какво точно трябва да се 

извърши, за да преценим какви средства са необходими. 

Ж. Великова: Няма да се прави основен ремонт, а само козметичен и не са 

необходими много средства. 

Петко. Добрев: Имам представа, когато се прави такъв обект , колко средства са 

необходими. Даже при ремонт се харчи повече. 

Иван. Енчев: Това е публична дейност. 

Я. Господинова: Искам да попитам по какъв повод имаме ново назначение в 

Общината? Имате ли нужда от подобни кадри? Какъв професионален опит има 

човекът, който сте назначили? В Алфатар има толкова безработни, а вие вземате 

хора от  гр. Силистра. Каква ви е базата за сравнение? Колко програми имате и 



колко разработвате в момента? Отделът бездейства. Защо наемате хора? Толкова ли 

е богата общината?  

Й. Узунска: Кмета на общината е в правомощията си да зназначава. Вие какво 

свършихте г-жо Господинова?  

Я. Господинова: Свърших много повече от това, което вие г-жо Узунска ще 

свършите за целият си мандат. 

З. Питакова: Искам да повдигна въпроса относно взаимоотношенията в ЦДГ 

"Щастливо детство" гр. Алфатар. Там цари хаос. Става нещо. Кой е виновен? Кой 

трябва да вземе адекватно решение да се оправят нещата? Много е неприятно. Там 

се възпитават деца, а в същото време е място за конфликти,обиди,блъсканици и др. 

между учителки. Коментира се  из целия град. Трябва това да се стопира, на мен 

лично не ми харесва. Не може да продължава така, ако е необходимо и ние 

общинските съветници ще се намесим , ако друг не може да се справи. 

П. Добрев: Логична е мотивацията за предложенията на г-жа З. Питакова 

Поради изчерпване на дневния ред закривам днешното заседание в 16,30 часа. 

 

Дата: 24.10.2012 

гр. Алфатар 

ПРОТОКОЛИСТ: ..................                    ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбС: ................. 

/ В. Г. /                                                                                    ЗЛАТКА ПИТАКОВА 

 


